
 
 
 
 

 
C/ Balcells i Morató, 3 – Tel 93 884 80 04 – 17406 VILADRAU  (Girona) 

www.viladrau.cat  -  E-mail: ajuntament@viladrau.cat 

 
 

 
ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT DEL DIA 2 DE SETEMBRE DE 

2024 

 
Identificació de la sessió:  

Núm.  PLE2024000005  
Caràcter: Sessió Ordinària 
Data: 2 de setembre de 2024 
Hora d’inici: 19:00 h 
Hora de fi: 20:40 h 
Lloc: Sala de Plens 
 
Hi assisteixen: 

Margarida Feliu Portabella, Alcaldessa 
Lluis Miquel Sans Hernandez, Regidor SxV 
Maria Formatje Bancells, Regidora SxV 
Laura Roquet Estorch, Regidora SxV 
Francisco Javier Nuñez Albacete, Regidor SxV 
Noemi Bastias Codina, Regidora IV 
Susanna Bellvehi Riera, Regidora IV 
Gabriel Cantizano Baldo, Regidor IV 
 
Secretària: 

M. Teresa Cunillera Girona 
 
Han excusat la seva absència: 
Eulàlia Cornellà Clopés, Regidora IV 
 
Desenvolupament de la sessió: 

 
Aquesta sessió es celebra, en virtut del Decret de convocatòria, a la Sala Alicia de 
Larrocha, per trobar-se l’edifici de l’Ajuntament en obres, havent-se traslladat les oficines i 
la Sala de Plens a l’edifici municipal de l’Espai Montseny.  
 
Un cop la secretària ha comprovat l’existència del quòrum que cal perquè es pugui iniciar 
la sessió i d’acord amb la convocatòria, es comencen a tractar els assumptes inclosos en 
l’ordre del dia.  
 
Als efectes de la constància fidel del desenvolupament de la sessió, aquesta ha estat 
enregistrada íntegrament en suport digital en format àudio, un exemplar del qual 
enregistrament, sense perjudici de la seva disponibilitat a la pàgina web municipal i 
demés mitjans de publicació que es puguin adoptar, consta arxivat a la Secretaria de 
l’Ajuntament als efectes de la seva constància, acreditació o fe pública del seu contingut i 
disponibilitat de poder-se contrastar. 
 



 
 
 
 

 
C/ Balcells i Morató, 3 – Tel 93 884 80 04 – 17406 VILADRAU  (Girona) 

www.viladrau.cat  -  E-mail: ajuntament@viladrau.cat 

 
 

En la present transcripció es fa constar el minutatge de localització en l’enregistrament de 
les intervencions dels membres de la Corporació en cadascuna dels punts de l’Ordre del 
dia i demés continguts de la sessió de naturalesa no resolutiva. El minutatge s’expressa 
en hores, minuts i segons. 
 
1.0.- APROVACIÓ DE L'ACTA ANTERIOR (PO 8 DE JULIOL DE 2024) 
 

En virtut del que estableix l’art. 91.1 del ROFRJ de les Corporacions Locals , aprovat per 
RD 2568/1986, de 28 de novembre, l’Alcaldessa pregunta si algun membre de la 
Corporació ha de formular alguna observació a l’acta de la sessió ordinària de 8 de juliol 
de 2024 a les quals tots els regidors i regidores han tingut accés des de la convocatòria. 
 
Posada a votació l’aprovació de l’acta esmentada aquesta s’aprova per unanimitat, amb 
el vot a favor de la totalitat dels membres presents que representen la majoria absoluta 
dels membres de dret de la Corporació 
 
2.0.- DONAR COMPTE DE LES JGL DEL 1 AL 15 DE JULIOL DE 2024 
 

Es dona compte dels decrets i Juntes de Govern aprovades i signades des de l’últim Ple 
fins a la data i que van del 01/07/2024 al 15/07/2024. 
 
Intervencions: (0:04:40 a 0:30:53)  

 
La Regidora Sra. Bastias, del grup IV, demana sobre els següents punts: 
 

- JGL 01/07/2024: núm.8 Adhesió a l’acord marc pel canvi a leds de l’enllumenat 
públic: Demana sobre qui farà el manteniment si ho farà l’empresa adjudicatària 
de fer la instal·lació o es farà com fins ara. Contesta l’Alcaldessa que la instal·lació 
dels 265 fanals que falta canviar a leds es farà aquesta tardor i això és el que té 
adjudicat l’empresa BOQUET. El manteniment es un altre procediment.  
 

- JGL 15/07/2024: núm. 2 sobre la licitació de la redacció dels Projecte del Passeig 
Farigoles i Font dels Castanyers, i volia comentar que quan es va demanar 
aquesta subvenció s’havia pensat en fer una pluja d’idees per a tirar endavant la 
redacció d’aquests projectes, sobretot pel que fa al Passeig Farigoles ja que es un 
carrer important del Municipi, i fa temps que es sap que hi havia aquesta 
subvenció i ja es podia haver fet. Contesta l’Alcaldessa que s’havia de licitar 
perquè s’ha de justificar la subvenció abans del novembre, i el que farem és 
intentar no perdre aquesta subvenció, i en base a l’estudi paisatgístic que s’ha fet 
es tindrà en compte per a la redacció d’aquests projectes i es faran reunions amb 
els veïns per a que puguin aportar idees però tenim poc temps. També pregunta 
la Sra. Bastias, sobre si se sap el sentit del carrer. Contesta l’Alcaldessa que s’ha 
de fer un estudi de mobilitat. 
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El Regidor Sr. Cantizano, del grup IV, demana: 
 

- JGL 01/07/2024: núm. 11: Demana quan entrarà en funcionament el pagament de 
la recàrrega dels vehicles elèctrics. Contesta la Sra. Alcaldessa que ha vingut 
l’empresa a revisar el dispensador, i això es posarà en funcionament en breu. 
També demana la Sra. Bastias sobre el sistema de càrrega, contesta la Sra. 
Alcaldessa que de moment es mantindrà com està però ja es veurà pel 2025 si cal 
modificar-la. També pel que fa al temps de càrrega es parlarà amb els veïns i 
s’intentarà millorar. 

 
La Regidora Sra. Bellvehí, del grup IV, demana: 
 

- Festival de música: En primer lloc vol felicitar als organitzadors. Però demana 
sobre els canvis de nom, quan una cosa està consolidada perquè s’ha de canviar, 
i també sobre l’augment del pressupost ja que s’havia previst 9.000 € i s’han 
gastat 13.000. Contesta la Sra. Alcaldessa que era el primer any que 
s’organitzava i ha pujat una mica menys que l’any passat però s’ha fet el control 
pressupostari i per vinculació no hi ha problema. Pel que fa a la Comissió, també 
s’afegeix a les felicitacions, i pel que fa al nom hi ha diverses versions hi ha gent 
que els han felicitat i nosaltres creiem que es una bona opció. Pel que fa al 
cinema no s’ha canviat s’han fusionat els dos que hi havia. 

 
 
3.0.- DONAR COMPTE DEL PERÍODE MIG DE PAGAMENT A PROVEÏDORS DEL 
SEGON TRIMESTRE DE 2024 I DE L’EXECUCIÓ TRIMESTRAL DEL PRESSUPOST. 

 
Mitjançant el Reial decret 635/2014, de 25 de juliol, es desenvolupa la metodologia de 
càlcul del període mig de pagament a proveïdors de les administracions públiques i les 
obligacions de remissió al Ministeri d’Hisenda i Administracions Públiques i de publicació 
en els portal web, així com les condicions de retenció de recursos dels règims de 
finançament per satisfer les obligacions pendents de pagament amb els proveïdors, 
d’acord amb el que preveu la Llei orgànica 2/2012, de 27 d’abril, d’estabilitat 
pressupostària i sostenibilitat financera. 
 
ÀMBIT SUBJECTIU 

El Reial decret 635/2014 és d’aplicació a tots els subjectes previstos en l’article 2.1 de la 
LOEPSF, és a dir, el sector administracions públiques d’acord amb la definició i 
delimitació del Sistema Europeu de Comptes.  
 
FONAMENTS JURÍDICS 

· Llei orgànica 2/2012, de 27 d’abril, d’estabilitat pressupostària i sostenibilitat 
financera. Llei 3/2004, de 29 de desembre, per la que s’estableixen mesures de lluita 
contra la morositat en les operacions comercials. 
· Reial decret legislatiu 9/2017, de 8 de novembre, pel qual s’aprova la Llei de contractes 
del sector públic. 
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· Reial decret 1040/2017, de 22 de desembre, pel qual es modifica el Reial decret 
635/2014, de 25 de juliol, pel que es desenvolupa la metodologia de càlcul del període 
mig de pagament a proveïdors de les administracions públiques i les condicions i el 
procediment de retenció de recursos dels règims de finançament, previstos en la Llei 
orgànica 2/2012, de 27 d’abril, d’estabilitat pressupostària i sostenibilitat financera. 
Per tot això, en relació amb el període mig de pagament a proveïdors del sector 
d'administracions públiques de l’Ajuntament de Viladrau corresponent al SEGON 
TRIMESTRE DEL 2024 s’INFORMA: 
 
PRIMER.-  L’Ajuntament de Viladrau, en tant que corporació local inclosa en l’àmbit 

subjectiu definit en l’article 135 del Text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals 
(TRLRHL), està obligada a publicar en el seu portal web i remetre al Ministeri d’Hisenda i 
Administracions Públiques, la informació següent sobre el seu període mig de pagament 
a proveïdors, amb caràcter trimestral: 
 
a) Període mig de pagament global a proveïdors. 
b) Període mig de pagament de cada entitat. 
c) La ràtio d’operacions pagades de cada entitat. 
d) La ràtio d’operacions pendents de pagament de cada entitat. 
 
 
SEGON. De la consulta del registre de factures i de la comptabilitat de l’Ajuntament de 

Viladrau en resulta la informació següent sobre el període mig de pagament a proveïdors 
referit al SEGON TRIMESTRE de l’any 2024: 
 
ENTITAT RATIO  

Operacions  

Pagades 

(dies) 

Import 

Pagaments 

Realitzats 

(euros) 

Ràtio 

Operacions 

Pendents 

(dies) 

Import 

pagaments 

pendents 

(euros) 

PMP 

(dies) 

VILADRAU 9,63 422.893,26 0,00 0,00 9,63 

 
TERCER. De les magnituds anteriors, es conclou que el període mig de pagament a 

proveïdors del sector d'administracions públiques de l’Ajuntament de Viladrau no supera 
el termini màxim de pagament previst en la normativa de morositat. 
 
QUART.- Així mateix es dona compte al ple de l’execució del segon trimestre del 

Pressupost de la Corporació per al 2024, que consta a l’expedient. 
 
Els reunits es donen per assabentats 
 
Intervencions: (0:30:55 a 0:31:34)  
 

En dona compte l’Alcaldessa.  
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4.0.- PROPOSTA D’APROVACIÓ DEL REGLAMENT DEL SERVEI DE CEMENTIRI 
MUNICIPAL DE VILADRAU 
 

VIST l’avantprojecte de Reglament del Servei de Cementiri Municipal de Viladrau, en 
compliment de l’article 62 del Reglament d’obres, activitats i serveis dels ens locals, 
aprovat pel Decret 179/1995, de 13 de juny; 
 
ATÈS que l’aprovació dels reglaments municipals és una competència atribuïda al Ple de 
la corporació amb caràcter indelegable, a tenor dels articles 22.2.d) i 23.2.b) de la Llei 
7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local; 
 
ATÈS que el procediment d’aprovació dels reglaments locals n’exigeix l’aprovació inicial, 
la submissió a informació pública, la concessió d’audiència als interessats i l’aprovació 
definitiva amb la publicació posterior del text íntegre; 
 
ATÈS que, en no tractar-se d’ordenances fiscals ni urbanístiques ni del Reglament 
orgànic de la corporació, aquest reglament només requereix l’aprovació per la majoria 
simple, sense que calguin quòrums qualificats, per aplicació de l’article 47 de la Llei 
7/1985, de 2 d’abril; 
 
ATÈS que l’article 162.2.c) de la Llei 8/1987, de 15 d’abril, municipal i de règim local de 
Catalunya, disposa que les ordenances s’entendran aprovades definitivament amb 
caràcter automàtic si no s’hi presenta cap reclamació ni al·legació durant la informació 
pública i l’audiència als interessats subsegüent a l’aprovació inicial; 
 
VIST l’informe favorable de la Secretaria, 
 
Es proposa als reunits l’adopció dels següents, ACORDS: 

 
Primer.-  Aprovar Inicialment el reglament del Servei de Cementiri Municipal segons el 

text que s’adjunta als presents acords. 
 
Segon.-  Sotmetre a informació pública els presents acords i el text de l’Ordenança pel 

termini mínim de trenta dies, a fi que s’hi puguin presentar al·legacions i reclamacions, 
mitjançant la inserció dels anuncis corresponents al Butlletí Oficial de la província, al Diari 
Oficial de la Generalitat de Catalunya, a un diari comarcal i al tauler d’edictes de 
l’Ajuntament. El termini d’informació pública començarà a comptar des del dia de la 
publicació de l’Anunci al BOP. 
 
Tercer.- Disposar que, si no s’hi formula cap al·legació ni reclamació durant el termini 

d’informació pública, el reglament que ara s’aprova inicialment quedarà aprovat 
definitivament sense necessitat de cap tràmit ulterior, i es procedirà directament a la 
publicació. 
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La proposta és aprovada per unanimitat dels Regidors presents que representen la 

majoria absoluta dels membres de dret de la Corporació, amb el següent resultat: 
 

VOTS A FAVOR (8): Sra. Margarida Feliu Portabella, Sr. Lluís Miquel Sans Hernandez, 
Sra. Maria Formatje Bancells, Sra. Laura Roquet Estorch i Sr. Francesc Xavier Nuñez 
Albacete del grup SxV-AM, i Sra. Noemi Bastias Codina, Sra. Susanna Bellvehi Riera i Sr. 

Gabriel Cantizano Baldo del grup IV. 
 
VOTS EN CONTRA (0) 

ABSTENCIONS (0) 

 
Intervencions:(0:31:35 a 0:38:52) 

 
Presenta la proposta la Sra. Alcaldessa, informant que des de la Diputació de Girona es 
demana que es tingui aprovat el Reglament pe optar a subvencions i considerant també 
la necessitat de regularitzar les concessions es proposa l’aprovació d’aquest Reglament i 
més endavant ja es revisarà la Ordenança.  
El Sr. Cantizano, del grup d’IV, demana si en el Reglament es posaran horaris o seguirà 
com ara que es obert sempre. També la Sra. Bastias insisteix en aquest aspecte de 
l’horari. Contesta la Sra. Alcaldessa dient que ara s’ha fet el Reglament i a partir d’aquí 
s’estudiarà l’horari i altres regulacions que calguin.   
 
La Regidora Sra. Bastias, del grup IV, insisteix en el tema de que en el Reglament hi 
hauria de constar l’horari que pertoca. La Regidora Sra. Formatjé comenta que atès que 
es tracta d’una aprovació inicial i ara s’exposarà al públic que en tot cas es facin les 
aportacions que es considerin i que es poden incorporar a l’aprovació definitiva. 
 
 
5.0.- PROPOSTA ACCEPTACIÓ CESSIÓ VIAL CARRER DR. ARIET  
 

Havent-se inscrit al Registre de la Propietat de Sta. Coloma de  Farners la cessió d’una 
finca destinada a vial, de superfície vuitanta-set metres cinquanta-quatre decímetres 
quadrats, amb front al  C/ Dr. Ariet, que s’ha segregat de la finca matriu propietat de les 
Sres. Llobet Serra. 
 
Considerant que aquesta segregació es fruit de la llicència de parcel·lació atorgada en 
data 8 de juny de 2023, segons expedient X2023000141 on hi consta l’informe favorable 
dels serveis tècnics municipals. 
 
Es proposa als reunits l’adopció dels següents ACORDS: 

 
PRIMER.- Acceptar la cessió de la finca núm. 2431 inscrita al Registre de la Propietat de 

Sta. Coloma de Farners, de superfície 87,54 m2 destinada a vial, d’acord amb la 
documentació que consta a l’expedient.  
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SEGON.- Comunicar la present acceptació al Registre de la Propietat de Sta. Coloma de 

Farners. 
 
 
La proposta és aprovada per majoria absoluta dels Regidors presents que representen 

la majoria absoluta dels membres de dret de la Corporació, amb el següent resultat: 
 

VOTS A FAVOR (5): Sra. Margarida Feliu Portabella, Sr. Lluís Miquel Sans Hernandez, 

Sra. Maria Formatje Bancells, Sra. Laura Roquet Estorch i Sr. Francesc Xavier Nuñez 
Albacete del grup SxV-AM. 
 

VOTS EN CONTRA (0) 
 
ABSTENCIONS (3): Sra. Noemi Bastias Codina, Sra. Susanna Bellvehi Riera, Sr. Gabriel 

Cantizano Baldo del grup IV. 

 
Intervencions: (0:39:00 a 0:46:30)  
 
Presenta la proposta l’Alcaldessa, explicant la cessió que han efectuat les Sres. Serra 
Llobet i que es sotmet a l’aprovació del Ple.  
 
La Regidora Sra. Bastias, del grup IV, entenent que des del moment que s’accepta la 
cessió l’Ajuntament està absorbint tot el que està construït en aquesta franja, per tant el 
mur queda per l’Ajuntament i el seu enderroc se’n farà càrrec l’Ajuntament?  
Contesta l’Alcaldessa dient que quan es faci el carrer el cost inclourà l’enderroc del muret 
i serà un cost mes de la urbanització del carrer. Per Secretaria també s ’informa que en 
aquest cas, al haver demanat els propietaris una segregació de la finca, se’ls va demanar 
que simultàniament cedissin la part de finca afectada per l’eixamplament de vial previst a 
la normativa urbanística, a partir d’aquí quan es faci la urbanització del vial es 
repercutiran els costos als veïns com en qualsevol altre carrer. 
 
El grup d’IV  manifesten que com que no ho veuen clar, s’abstindran.  
 

 

6.0.- PROPOSTA PRORROGA CONVENI SAIAR (DEPARTAMENT DRETS SOCIALS) 
PEL 2025 
 

Vist el conveni de col·laboració interadministrativa entre el Departament de Drets Socials i 
aquest Ajuntament per la prestació del servei d’atenció integral a la gent gran en l’àmbit 
rural (SAIAR). 
 
Vist que el conveni és aplicable fins a 31 de desembre de 2024, i que aquest pot ser 
prorrogat fins a 4 anualitats més.  
 
Per tot això, es proposa als reunits l’adopció dels següents, ACORDS: 
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Primer.- Sol·licitar la prorroga del conveni pel SAIAR al Departament de Drets Socials per 

l’any 2025 per un total 10 places de servei d’atenció integral a la gent gran en l’àmbit rural 
SAIAR i 2 places de taller.  
 
Segon.- Facultar la Sra. Alcaldessa per subscriure i signar tota classe de documents 

relacionats amb aquest assumpte. 
 
 
La proposta és aprovada per unanimitat dels Regidors presents que representen la 

majoria absoluta dels membres de dret de la Corporació, amb el següent resultat: 
 

VOTS A FAVOR (9): Sra. Margarida Feliu Portabella, Sr.  Lluís Miquel Sans Hernandez, 
Sra. Maria Formatje Bancells, Sra. Laura Roquet Estorch i Sr. Francesc Xavier Nuñez 
Albacete del grup SxV-AM, i Sra. Noemi Bastias Codina, Sra. Susanna Bellvehi Riera i Sr. 

Gabriel Cantizano Baldo del grup IV. 
 
VOTS EN CONTRA (0) 

ABSTENCIONS (0) 

 
Intervencions:(0:46:50 a 0:49:00)  

 
Presenta la proposta la Sra. Alcaldessa, manifestant la satisfacció per la signatura 
d’aquest Conveni, que repercutirà en un estalvi per als usuaris amb un grau de 
dependència, i la voluntat de prorrogar-ho.  
 
 
7.0.- PRECS I PREGUNTES 

 
Intervencions:(0:49:00 a 1:40:00)  

 
En principi la Sra. Alcaldessa contesta sobre temes que es van preguntar en l’anterior 
Ple: 
 

- Tema canvis a leds de l’enllumenat públic. Ja se’n ha parlat en el primer punt, i 
relacionat amb el mateix també informa que s ’han aprovat les ajudes que dona la 
Diputació per les diferents línies del Pla a l’Acció i que són ajudes per aquests 
canvis de bombetes (35.000 €) també una ajuda per temes energètics (30.000 €) 
també una ajuda per instal·lació de plaques solars (uns 27.000 €) i uns 3.000 € 
per ajudar a les famílies a fer estudis d’eficiència energètica a les seves vivendes. 

- Pel que fa als ponts d’Espinzella, Masvidal, i Espinelves i s’ha preguntat a la 
Generalitat i l’han informat que s’havia licitat i l’empresa que ha guanyat ha portat 
material però no se sap res més. 

- Del tema del segon Sector de Les Guilleries, informa que tenen reunió amb els 
tècnics i la Junta de Compensació el proper 24 de setembre i espera que es pugui 
tancar ja la recepció definitiva. 
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- Pel que fa als tòtems finalment han arribat i en els pròxims dies s’hi posarà 
contingut per part del tècnic de comunicació. 

 
Per part del grup municipal d’IV, intervenen: 
 

- Susana Bellvehí, demana sobre el tall de llum que van patir els veïns del Passeig 
Farigoles. Contesta el Regidor Sr. Núñez explicant que de seguida que en van 
tenir coneixement es va posar en coneixement dels tècnics de manteniment però 
per un problema de falta de recanvis es va tardar més del que hauria sigut 
desitjable. 
 

- La Sra. Bastias demana si s’han fet ja els canvis de rearmar els punts de llum. 
Contesta la Sra. Alcaldessa que sí, que això ja fa temps que s ’ha fet, des de la 
primavera. 
 

- També la Sra. Bastias demana sobre les propostes de participació ciutadana i les 
reunions del Consell del Poble. Contesta l’Alcaldessa dient que la convocatòria del 
Consell del Poble està prevista per després de la Festa Major, per tal que hi 
puguin assistir tots els que han estat escollits per assistir-hi. També demana la 
Sra. Bastias com s’executaran les propostes si no hi ha partida al Pressupost. 
Contesta la Sra. Alcaldessa que hi ha propostes que s ’han fet, com les que va fer 
el Consell d’infants i que ja s’han fet, i amb el que surti d’aquests propostes es 
farà igual, si es pot fer aquest any es farà i sinó es posarà al Pressupost del 2025.  
 

En aquest punt la Regidora Sra. Bellvehí abandona el Ple, tal i com ja havia avisat a 
l’inici. 
 

- Tema permisos pous, demana la Sra. Bastias. Contesta l’Alcaldessa dient que 
l’ACA ha donat una subvenció per a fer els pous, però encara no ha autoritzat 
encara totes les prospeccions. Un cop es tinguin aquestes autoritzacions es farà 
la licitació de tres pous dels cinc que teníem previstos, un ja es va fer per part de 
l’empresa concessionària i no va sortir aigua, i depenen del que passi amb 
aquests tres encara se’n podria fer un altre. 
Continua la Sra. Bastias sobre l’estudi de reparació de la segona fase dels 
aiguaneixos. Contesta la Sra. Alcaldessa que aquest estudi està en procés de 
redacció pel mateix tècnic que va fer la redacció de la primera fase. En la reunió 
trimestral ho tornaran a demanar. 
També relacionat amb aquest tema demana la Sra. Bastias, si sobre l’acord de 
revisió dels acords de concessió del servei d’aigua adoptat en l’últim Ple, AGBAR 
ha presentat al·legacions. Contesta la Sra. Alcaldessa que atès que estàvem en 
període d’estiu i per tal de que poguessin disposar de tota la informació es va 
donar més termini.  
  

- Tema Franges: pregunta el Regidor Sr. Cantizano, si es farà tot el tema de 
franges contra incendis atès que hi ha una subvenció. Contesta la Sra. Alcaldessa 
que aquest any s’ha fet la zona de Les Guilleries i potser l’any que ve es farà el 
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manteniment del centre urbà però aquest any no es considerava prioritària a nivell 
tècnic, per això no s’ha fet perquè no es considerava del tot necessari. El regidor 
considera que hi ha zones que s ’havien de fer i tenint subvenció no s’entén que no 
s’hagi fet. També la Sra. Bastias comenta que l’execució del manteniment ja 
estava inclòs en el pagament que van fer els veïns en el moment de l’obertura i si 
a més a més es tenia subvenció consideren que es una errada que no es faci ja 
que hi perd el poble. L’Alcaldessa contesta que amb aquest tema discrepen, ja 
que si tècnicament no es necessari no s’ha de fer i si el manteniment està inclòs 
en el que es va cobrar doncs es pot preveure en el pressupost de l’any 2025. 

 
- Sobre les obres de connexió de la Bassa de la Vila, demana la Regidora Sra. 

Bastias qui les ha fet. Contesta l’Alcaldessa que no en te coneixement però que 
ho preguntarà a la reunió trimestral amb la concessionària. 

 
- Tema gorg de llibres. Comenta la Sra. Bastias que han sentit diverses queixes 

sobre la deixadesa de l’espai, on es deixen llibres sense fer cap anotació. A 
l’espai Soliguer hi ha “maniquis”. Contesta la Regidora Sra. Roquet explicant que 
la persona que hi havia a l’espai ha plegat i ara ha de començar una persona nova 
i esperem que ho porti be i ho tingui ben endreçat.  
 

- Tema brigada. Pregunta la Sra. Bastias si es te previst contractar algú per 
substituir al personal de brigada que està de baixa, i ara que ve temporada d’estiu 
es considera molt necessari. Contesta el Regidor Sr. Sans que s’estan preparant 
les bases per tenir una borsa de treball per aquestes substitucions, considerant 
que són baixes de llarga durada, i s ’està fent conjuntament amb la Manco, ja que 
no es fàcil donat que a l’estiu la majoria de gent ja tenen feina en el sector de la  
construcció. 
 

 
I no havent-hi més paraules demanades, l’alcaldessa aixeca la sessió, de la qual, com a 
secretària, estenc aquesta acta. 
 
 
Signat electrònicament, 
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